
Урбан Алин: За мене није питање да ли ће Србија постати чланица ЕУ, већ када
среда, 26 април 2017 13:38

 Председник парламента Шведске Урбан Алин изјавио је у Београду да Шведска
подржава све балканске земље на њиховом путу ка чланству у Европској унији.

  Алин је после састанка са председницом Скупштине Србије Мајом Гојковић новинарима
рекао да је на том путу битно да постоје стабилна пријатељства и везе, те да на тај
начин Шведска подржава пут Србије у ЕУ.   

Он је казао да ЕУ никада није изневерила ниједну земљу која је добила статус
кандидата, те да Влада Србије треба да настави са исупуњавањем критеријума и да ће
на крају доћи до чланства.

  

Алин је истакао да "просперитетне земље имају просперитетне суседе и да што је
богатији сусед, то је боље и за саму земљу".

  

"Ми на северу смо то научили и најбоље сарадјујемо са пет наших нордијских суседа.
Није одувек било тако, у прошлости смо имали и бројне ратове, али успели смо то да
превазиђемо. Схватили смо да морамо бити заједно и оснаживати нашу сарадњу, јер
једино смо успешни ако су и наши суседи успешни", рекао је председник парламента
Шведске.
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Он је додао да Балкан мора да се интегрише у ЕУ, да је то процес који траје, да ће на
том путу бити доста препрека, али да ће бити и подршке.

  

Како је истакао, за њега није питање да ли ће Србија постати чланица ЕУ, већ када.

  

Србија посвећена регионалној сарадњи

  

Маја Гојковић је рекла да је Србија посвећена регионалној стабилности и сарадњи и да
парламент у последних неколико година има велику улогу у томе.

  

"Ми смо чланица свих регионалних иницијатива где имамо прилике да сарађујемо са
нашим колегама из окружења, без обзира да ли су већ чланице ЕУ, попут Хрватске,
Румуније, Бугарске и Мађарске или су земље кандидати као што смо и ми, а налазе се у
нашем најближем окружењу", рекла је Гојковић.

  

Она је подсетила да је Србија отворила осам поглавља у преговарачком процесу са ЕУ и
додала да се очекује до краја јуна отварање још четири поглавља.

  

Говорећи о односу Шведске и Србије, Гојковић је рекла да се ове године обележава сто
година од успостављања билатералних односа две земље и да је данас отворена нова
страница билатералне сарадње и на парламентарном нивоу, јер је после дуже времена
председник парламента Шведске гост Србије.

  

Вучић и Алин о економској сарадњи

  

Председник Владе Србије Александар Вучић разговарао је са Урбаном Алином о
билатералним односима, европском путу Србије и економској сарадњи две земље.
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Како је саопштено из Владе Србије, Вучић и Алин разговарали су и о односима у
региону, посебно о последњим изјавама из Албаније и Приштине.

  

Вучић је рекао да ће "Србија учинити све како би одржала стабилност у региону
Западног Балкана" и "зато не реагује на последње провокације".

  

"Ако желиш да будеш успешна земља, мораш да имаш успешне комшије", рекао је
председник шведског парламента и додао да је зато неопходно одржати стабилност
Западног Балкана.

  

Вучић је Алину захвалио на континуираној подршци Шведске процесу евроинтеграцијама
Србије. 

  

Када је реч о економској сарадњи, у разговору је оцењено да ће она "бити значајно
унапређена отварањем новог продајног објекта компаније Икеа у Београду", а Вучић је
рекао да ће Икеа "бити добар пример успешног пословања у Србији и добар пример за
привлачење више шведских инвестиција", наводи се у саопштењу.

  

(Бета)
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